
Protokol Nr I ll20l7
z posiedzenia Komisji Rewi46nej Gminy Starcza

wdniu 21.12.2017r.

l.Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie pawomocnoSci obrad.
2.Przyjgcie proponowanego porz$u obrad.
3.Analiza wsp6lpracy gminy z organizacjami pozarzqdowymi.
4.Om6wienie dzialalno6r:i i prrygotowanie sprawozdani a z pracy

Komisji Rewizyjnej w 2017 roku.
5.Opracowanie harmonogramu prey Komisji Rewiryjnej na 2018 rok.
6.Om6wienie material6w na najblizszq sesjg.
T.Sprawy r6ine.
8.Zakoriczenie obrad.

Ad 1. Posiedzenie Komisji Rcwizyjnej w dniu 21.12.2017r. odbylo sig

w petnym jej skladzie, w posiedzeniu uczestniczal r6wnie2 W6jt Gminy

Starcza Pan Wieslaw Szymczyk i Skf,brdk Gminy Pani Halina Gryl.

Ad 2. Proponowany porz4dek obrad zostd przyjety jednoglo5nie,

stwierdzono prawomocrro6d M.

Ad 3 . Gmina Starcza wsp6lpracuje z jedn4 organizacjq pozarz4dow4 kt6r4

jest Gminny Klub Sportowy -Czfrni Starcza", klub otrz:rma dofinansowanie

w kwocie 70000,0021. Na rok 2018 zaplanowano modernizacjq ptyty boiska

i budowg trybrm na obiekcie pny ul.Sputowej w Starczy. Orgaiz'acjata

objglaswoj4piecz4teren zabudynkiemprzedszkola,kt6ry

r6wnie2 ma znsffi znodernizowmy i doposaznny w najbli:iszym czasie.

Ad 4.Na podstawie przytoczonych protokol6w om6wiono dzidalnoS6

Komisji Rewizyjnej w minion5rm roku i przygotowano wst€pne



sprawozdanie ztej dzialaho6d (Zr}Tant Nr l)

Ad 5. Kolejnym pmktem posiedzenia bylo opracowanie harmonogramu

pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2018 (Z*ryznik Nr 2). rff smie

zaplanowano I I posiedzei w tym jedno spotkanie wyjazdowe. W zaleZnoSci

od potrzeb harmonogram pra6y moze by6 modSrfikowmy.

Ad 6. Nastgpnie zapoanno sig i our6wiono materidy na najbli2sz4 sesjg.

Odpowiedzi udzielali Pan W6jt i Fmi Skab'nik.

Ad 7. W sprawach r6Zrych zapoznano siq z pismami mieszkairc6w

i instytucji skierowmlmi do W6jta Gminy i Przervodnicz4cej Rady Gminy,

w sprawie kt6rych wyjainien udzielil W6jt Gminy oraz protokolem

z ostatniej sesji, do lt6rego nie zgloszono poprawek.

Poproszono o przedstawi€nie syhncji zwiq?anej zprzdug1em na wyw6z

Smieci. Otrzymano informacjg o rmiewainieniu przettrgu i ro4pisaniu

nowego.

Kwestia powstania nadajnika telefonicznego w miejscowo6ci Klepaczka

pozostaje nierozstrrypi€ta gdy2je$ to inwestycja na gruntach prywahrych i

mocno obwarowana przez u$awodawcg . Ur{ Gminy skierowal pisma do

RDOS i WSSE z zapytaniem o koniecznoS6 rrydmia opinii Srodowiskowej.

Poruszono takze kwestig do6wietlenia ulic m,in. Spacerowej, Lqkowej

i imrych. Podjgte zostab kroki w celu pozyskania Srodk6w na ten cel zOD,.

Ad 8. W zwiqzlu zrycTr,rrmriem okad posiedzeniezakoficzano.



Obecni- 7
Nieobecni- 0

Borek Wlodzimierz-
Klyta Jerzy-
Knziorowicz Wanda-
Liszczyk Agnieszka-
Musik Krzysztof-
Nowak Andrzej-
Wawrzk6w Beata- /"rl"b;/
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